
 
Vireillä olevia ajankohtaisia asioita 
 
Kaupunginhallitus 27.05.2024§ 200    
      
 

- Kaupunginhallitus hyväksyi 25.3.2024 kokouksessaan 
edunvalvontasuunnitelman vuosille 2024-2025. Konsernijaos on evästänyt 
asian jatkovalmistelua. Käydään ohjauskeskustelua työnjaosta ja käytännön 
toteutuksesta hallituksessa hyväksytyn suunnitelman pohjalta. 
Oheismateriaali toimitetaan erikseen 
 

- Kaupunginhallitus on osaltaan pyrkinyt jalkautumaan ja edistämään alueen 
yrittäjien näkemysten esille saamista kaupungin kehittämistarpeisiin liittyen. 
Hallitus käy ohjauskeskustelua asian toteutukseen liittyen. Oheismateriaali 
toimitetaan erikseen 

 
- Lausunnolle tuleva hallituksen esitys sairaalaverkosta. 

 
- Kaupunginjohtajan kuntalaiskahvit tilaisuuden palautetta 

 
 
Esittelijä Kaupunginjohtaja Matti Ruotsalainen  

 
Päätösehdotus Kaupunginjohtaja kertoo vireillä olevista ajankohtaisista asioista. 

 
Päätös Marko Lescelius siirtyi etäyhteyden päähän kello 16:15. 

 
Kaupunginjohtaja kertoi: 
 
- Kuntalaiskahvien terveiset ja siellä saadun palautteen johdosta tehdyistä 
toimenpiteistä. 
 
-  Kaupungin edunvalvontasuunnitelmasta. Kutsutaan koolle ryhmien 
puheenjohtajat säännöllisin väliajoin (min 2 kertaa vuodessa) suunnitelman 
tiimoilta. 
 
Tuire Kourula poistui kokouksesta pykälän käsittelyn aikana kello 16:56 
 
- Kimmo Heikka ja Hanna Alila selostivat kaupungin 
yritysvierailusuunnitelmaa loppuvuodelle 2024. 
 
- Sairaalaverkkoesitykseen annettavasta lausunnosta ja sen valmistelusta. 

 
 
 


